
Protokoll för årsmöte med Stockholms fotoklubb  

Tisdagen den 12 mars 2024 
Plats: Folkuniversitetet, Dalagatan 5  

 

 

§1 Fråga om årsmötet sammankallats på stadgeenligt sätt samt fastställande av 

röstlängd  

Årsmötet var överens om att årsmötet sammankallats enligt stadgarna och fastställde 

röstlängden.  

 

§2. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet Till mötesordförande valdes Ulf 

Schloss och som sekreterare valdes Anders Källén.  

 

§3. Val av två justerare för årsmötets protokoll tillika rösträknare 

Till justerare av protokoll och tillika rösträknare valdes Karl Kottenhoff och Kristina 

Faxén. 
 

§4. Fastställande av dagordning för årsmötet 

Dagordningen fastställdes av årsmötet 

 

§5. Fråga om årsmötet har utlysts enligt stadgarna 

Årsmötet har utlysts enligt stadgarna 

 

§6. Redovisning av styrelsens årsberättelse 

Ulf Schloss gick igenom redovisning och styrelsens årsberättelse.  

 

§7. Fastställande av föregående årsresultat-och balansräkning  

Årsresultat-och balansräkning fastställde och lades till handlingarna. 

 

§8. Revisionsberättelse 

Revisorns revisionsberättelse lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.  

 

§9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet. 

 

§10. Redovisning och fastställande av styrelsens verksamhetsplan och budget för 

innevarande år 

Redovisning, verksamhetsplan och budget för innevarande år fastställdes.  

 

§11. Redovisning och fastställande av styrelsens förslag till medlemsavgift för 

nästkommande år.  

Årsmötet beslutade att behålla årsavgiften på 450 kr för 2025. 



 

§12. Val av styrelseordförande (mandattid ett år)  

Ingen ordförande valdes 

 

§13. Val av styrelseledamöter (mandattid två år) 

Irina Johansson, Anders Källén och Elizaveta Pronina är valda på två år och fortsätter 

således som ledamöter även under 2024. Två nya styrelseledamöter valdes in i styrelsen, 

Helen Rebot och Tommy Bäcklin. Dessutom kommer Kristina Faxén att hjälpa till med 

att skicka ut mail till nya medlemmar och svara på förfrågningar om medlemskap. 

 

§14. Val av styrelsesuppleanter (mandattid ett år)  

Inga suppleanter valdes. 

 

§15. Val av en revisor och en revisorssuppleant (mandattid ett år) 

Årsmötet beslutade om omval av sittande revisor och revisorssuppleant Jerker Hanson 

och Ulf Nygren. 

 

§16. Val av valberedning (ett år)  

Ingen valberedning utsågs. 

 

§17. Redovisning av och beslut om skriftligt förslag från styrelsen 
Nedanstående förslag från styrelsen godkändes av årsmötet. 
 

Styrelsen föreslår att medlemmar i styrelsen för Stockholms Fotoklubb skall vara 

avgiftsbefriade på samma sätt som hedersmedlemmar är. Detta förslag godtogs av mötet. 
 

Styrelsen föreslår också att man försöker byta lokal från den på Dalagatan 5 till de lokaler 

Folkuniversitetet har på Kungstensgatan 45. Även detta förslag godtogs av mötet. Helen 

Rebot inleder undersökningar för att se om en flytt kan komma till stånd redan nu under 

våren. 

 

§18. Redovisning av och beslut om skriftliga motioner från medlemmarna 

Det har inte inkommit några skriftliga motioner från medlemmar 

 

§19. Övriga frågor 

Planeringen att varje fokusgrupp skall anordna åtminstone ett möte var kvarstår.  

 

Det gäller: 

 Naturfotogruppen 

 Marinfotogruppen 

 Gatufotogruppen 

 Konstfotogruppen 

 Porträttfotogruppen 



 

(för inplanerade datum, se klubbens hemsida) 

Bildspelsgruppen ingår inte i detta då den gruppen har lagts på is för tillfället. 

 

Mötet påminde om att fokusgrupperna skall komma ihåg att bjuda in medlemmar från de 

övriga fokusgrupperna då man anordnar aktiviteter som passar för detta, t.ex. 

fotoutflykter, studiebesök m.m. Om vi får fler aktiviteter att delta i så tjänar alla på det. 

 

Kanske finns också ett intresse för att starta ytterligare fokusgrupper t.ex. en grupp som 

gör fotopromenader tillsammans. Kom med förslag.  

 

Det har förekommit diskussion gällande projektorns bildkvalitet och hur detta skulle 

kunna lösas. Klubben har en egen projektor. Nu bestämdes att Karl Kottenhoff skall 

försöka att komma lite tidigare för att ställa in datorn så att vi får så bra bild som möjligt. 

 

Det har också förekommit diskussion gällande de teman som valts för klubbens KM. Men 

mötet godkände de teman som valts och tyckte att de verkade spännande att ta sig an. 

 

Årets teman är: 

 KM1 - Människor/Känslor 

 KM2 - Närbild/Macro 

 KM3 - Kollektion/Berättelse 

 KM4 - Action/Händelse 

 

§20. Mötets avslutande 

Ordförande Ulf Schloss förklarade mötet avslutat. 
 

Stockholm 2024-03-12 

 

 

Mötesutförande  
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Mötessekreterare 
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